
 

 

Informationsmöte SBK, måndagen den 30 maj -22 
 

1. Kan man spola av segelbåtar på spolplattan? 
Svar: Ja. 
 

2. Hur skall spolning gå till? 
Svar: Man spolar av en båt, det görs av SBK:s funktionärer, medan man tar upp eller ställer av 
nästa båt. På det sättet blir det tidseffektivt. 

 
3. Blir det avgiftshöjning? 

Svar: Nej. 
 

4. Är lånen färdigförhandlade? 
Svar: Vi har preliminärt lånelöfte, det blir klart om några dagar. 

 
5. Vad är tidsplanen för ny Sublift? 

Svar:  Leveranstid är 10 månader. 
 

6. Går det att förlänga rampen, så att man kommer på djupare vatten? 
Svar: Ja, vi ser inga problem med det. 
 

7. Hur många båtar kräver 25 ton Sublift? 
Svar: 8 båtar kräver det direkt, totalt berörs 30 båtar, vilka skulle vara lättare att hantera 
med större Sublift. 
 

8. Hur fördelas kostnaderna på brukare av Sublift? 
Svar: Bara de som nyttjar Subliften betalar för det. Avgiften är differentierad beroende på 
båtvikten.  

  
 

 
 


